

PRAYERS

BOARD OF INTERNAL ECONOMY

The Speaker informed the House that Mr. Alfonso Gagliano, Member for the Electoral District of Saint-Léonard, has been appointed as a Member of the Board of Internal Economy in place of Mr. Jean-Rober Gauthier, Member for the Electoral District of Ottawa—Vanier, for the purposes and under the provisions of Chapter 42, 1st Supplement, of the Revised Statutes of Canada, 1985, intituled: "An Act to amend the Parliament of Canada Act".

PRIVATE MEMBERS' BUSINESS

Pursuant to Standing Order 30(6), the House proceeded to the consideration of Private Members' Business.

The Order being read for the second reading and reference to Legislative Committee H of Bill C-270, An Act to amend the Constitution Act, 1867 (oath of allegiance);

Mr. Keyes, seconded by Mr. Flis, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to Legislative Committee H.

And debate arising thereon;

The time provided for consideration of Private Members' Business having expired, pursuant to Standing Order 96, the Order was dropped from the *Order Paper*.

GOVERNMENT ORDERS

The Order being read for the third reading of Bill C-32, An Act to amend the Canada Assistance Plan;

Mr. McDermid for Mr. Mazankowski, seconded by Mr. Corbeil, moved,—That the Bill be now read a third time and do pass.

And debate arising thereon;

STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

TABLING OF DOCUMENTS

Mr. Cooper, for Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of Orders in Council pursuant to Standing Order 110(1) approving certain appointments made by the Governor General in Council as follows:

PRIÈRE

BUREAU DE RÉGIE INTERNE

Le Président fait savoir à la Chambre que M. Alfonso Gagliano, député de la circonscription électorale de Saint-Léonard, a été nommé à titre de membre du Bureau de régie interne, en remplacement de M. Jean-Robert Gauthier, député de la circonscription électorale d'Ottawa—Vanier, aux fins et en vertu des dispositions du chapitre 42, 1^{er} supplément, des Lois révisées du Canada, 1985, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur le Parlement du Canada».

AFFAIRES ÉMANANT DES DÉPUTÉS

Conformément à l'article 30(6) du Règlement, la Chambre aborde l'étude des affaires émanant des députés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité législatif H du projet de loi C-270, Loi modifiant la Loi constitutionnelle de 1867 (serment d'allégeance).

M. Keyes, appuyé par M. Flis, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et renvoyé au Comité législatif H.

Il s'élève un débat.

La période prévue pour l'étude des affaires émanant des députés est expirée et, conformément à l'article 96 du Règlement, l'ordre est rayé du *Feuilleton*.

ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Il est donné lecture de l'ordre portant troisième lecture du projet de loi C-32, Loi modifiant le Régime d'assistance publique du Canada.

M. McDermid, au nom de M. Mazankowski, appuyé par M. Corbeil, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Il s'élève un débat.

DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

DÉPÔT DE DOCUMENTS

M. Cooper, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Copies de décrets approuvant certaines nominations faites par le Gouverneur général en Conseil, conformément à l'article 110(1) du Règlement, ainsi qu'il suit: